
Bestyrelsesmøde 03.10.2022 

Dagsorden: 

 

1. Nyt fra formanden 

a. Kredsrådsmødet 28. september 

Beslutning: 

Karin fortæller, DCH Kreds 6 stadig er den største i landet. 

Der har været DM og det gik godt.  

Små lokalforeninger er stadig et fokusområde for HB og de har derfor nedsat et udvalg for at kigge nærmere 

på det. I Kreds 6 har vi helt konkret hjulpet 2 lokalforeninger ved at yde økonomisk støtte til at få uddannet 

nogle instruktører.  

Kreds 6 har et større overskud på økonomien. Det bliver drøftet, hvordan de kan bruges på en god måde.  

Kredsformanden er i kontakt med 2 nye potentielle lokalforeninger, Ringsted og København. Dog er Ringsted 

lidt på hold, da DKK åbner en ny afdeling dernede, så indtil videre er det kun København der arbejdes med.  

Det opleves mere og mere, at der er hundefører, som optræder usportsligt ved konkurrencer, f.eks. når de 

ikke er enige i den karakter, der gives. Instruktørerne ude lokalt må gerne tage en snak med hundeførerne 

om dette, hvis det ses. Man kan blive bortvist fra konkurrencen, hvis det opleves. 

Kreds 5 har en sporlæggercentral. Kreds 6 kører til Fyn for at få noget inspiration ift., hvad vi kan gøre for at 

få flere sporlæggere. 

Nets som er vores klubmoduludbyder, er blevet meget dyrere, end vi var blevet lovet. Kredsformanden vil 

bede sekretariatet se på, om vi evt. skal finde en anden udbyder. 

2. Nyt fra kassereren 

a. Status for udfordringer med banken 

Beslutning: 

Vi er nu igen blevet truet med, at vi ville blive lukket ned igen med det samme, hvis ikke kassereren skyndte 

sig at svare på nogle spørgsmål. Kassereren arbejder på højtryk for at få løst diverse spørgsmål, 

underskrifter m.m., så vi forhåbentligt kan undgå lukning igen. 

b. Nets udfordringer 

Beslutning: 

Nets har for nylig sendt en faktura på mere end 600,00 kr. Det viser sig, at de har sendt dobbelt fakturaer. 

Så regningen bliver ikke så stor. 

c. Andet 

Tilskuddet fra kommunen blev ikke brugt sidste år, så der er betalt 4.900,00 kr. tilbage. 

Der arbejdes stadig på at få en sponsoraftale med Bygma og kassereren regner med, at aftalen snart falder 

på plads, så vi kan komme i gang med at bygge forlængelsen af skuret. 
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3. Instruktørudvalg 

a. Løbske tæver til træning? 

Beslutning: 

Bestyrelsen bakker op om løbske tæver på alle hold her på pladsen. 

Det prøves af, før der tages endelig beslutning, for at se, hvordan det går først. 

b. Andet 

Hvalpeholdet ønsker sig nogle ting til at bruge i træningen. Baljer m.m. til en sansebane. Det skal der købes 

ind til.  

4. Konkurrenceudvalg 

a. Konkurrencer i 2023 

Beslutning: 

Der er blevet bevilliget konkurrencer til næste år – C/A og C/B. Og der er et ønske om et par Rally 

konkurrencer. Agility har ikke budt ind endnu. 

D. 29. oktober er der lokalkonkurrence. 

5. Hjemmeside/Facebook 

Beslutning: 

Det fungerer godt. Adressen er DcH-Stevns.dk  

 

6. Klubhus/materialer 

a. Udbygning af skuret – hvor er vi 

Beslutning: 

John tegner en grundskitse på udbygningen, som drøftes på næste bestyrelsesmøde. 

b. Agilitys spring  

Beslutning: 

Der hentes priser hjem på agilityspring i metal. 

c. Andet 

Beslutning: 

Whiteboardtavle skal flyttes fra endevæggen og over til langvæggen. 

7. Arrangementer  
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a. ’Efterårsfest’? Karin har spurgt ud, om der er nogen, som vil stå for efterårsfesten. Undersøges 

nærmere. 

b. En aften med Herfølge om SBS-øvelser (smidighedsøvelser for hundene)? Fx d. 2. eller d. 9. 

december om aftenen. Karin vil aftale nærmere omkring det. 

c. Jubilæum 2023, hvordan skal vi fejre det? DcH Stevns har 50 års jubilæum til næste år. Og det 

skal fejres. Datoen er ikke helt klar. Der skal nedsættes et udvalg, som skal planlægge, hvad der 

skal ske på dagen. Det tages op på næste instruktørmøde. 

d. Sæsonafslutning d. 27. november. Det undersøges, hvem der vil være med til at arrangere det. 

 

8. Eventuelt 

Næste bestyrelsesmøde er d. 21. november. 

 

 

 


